
P�ramo, satisfet per la prioritzaci� del Vayreda

L'alcalde de Roses, Carles P�ramo, es va mostrar molt satisfet que la Generalitat hagi incl�s la construcci� del

Montserrat Vayreda en els pressupostos pel 2012. La construcci� d'aquesta escola era una prioritat des de feia

uns anys i ja estava aprovada, per� tot i aix� no se n'havia decidit la inclusi� en uns pressupostos f ins ara.

P�ramo havia explicat que hi havia el vistiplau d'Ensenyament pel 2012 per� f ins aquesta setmana no s'ha

conf irmat plenament amb l'anunci of icial.

J.P.
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